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1.8.2029 suunniteltu virenojan koulun lakkautuksen kannanottoni Virenojalaisena.
Muutimme perheeni kanssa Virenojalle noin 13-vuotta sitten ja yksi suurimpia syitä oli
nimenomaan pieni kyläkoulu, jossa lasten oli hyvä ja turvallista käydä koulua.
Ajattelen harmissani muita kylän perheitä joilla tämä haave ei välttämättä pääse toteutumaan. 
Koulujen yhdistäminen, isot ryhmäkoot luo turvattomuutta, liikaa aistikuormitusta mm.melun
kasvaessa, perheiden, lasten ja koulun yhteisöllisyys katoaa, ei enää tunneta toisiaan samoin kuin
pienemmässä ympäristössä. Mm. Kiusaaminen ja muu häiriökäyttäytyminen valitettavasti tulee
kasvamaan kun rauhallista oppimisympäristöä ei enää ole ja aikuisilla samalla tavalla antaa
yksilöllisesti aikaa lapselle. 
Miten muuten koulun lakkautus vaikuttaisi Virenojalla?
No talojen hintoihin vaikuttaisi ei suotuisasti myyjän näkökulmasta, sekä myös vaikeuttaisi talon
myymistä.
Samoin tonttien myyminen vaikeutuu. Miksi Virenojalle enää sen jälkeen kukaan lapsiperhe
muuttaisi?
Toki vaikuttaa jo tässä vaiheessa varmasti mahdollisiin ostajiin, kun on tiedossa että mahdollisesti
koulua ei enää muutaman vuoden päästä kylässä ole. 
Vaikuttaisi varmasti kyläläisten yhteisöllisyyteen ja toimintaan ja tapahtumien järjestämiseen.
Olisi todella sääli jos näin tulisi tapahtumaan.
Pitää löytyä muita säästökeinoja.
Lapsissa on tulevaisuus, ja aikuisten tehtävä on mahdollistaa lapsille rauhallinen, turvallinen ja
mielekäs kasvu- ja oppimisympäristö jossa lapsen on hyvä olla, oppia ja kasvaa tasapainoiseksi ja
hyvinvoivaksi nuoreksi ja aikuiseksi. 
Tässä joitakin mietteitäni, toivon todella että talouden tasapainottamiseen löydetään jokin muu
keino kuin kyläkoulujen lakkauttaminen. 
Huolestunein terveisin, 
Anne Tanskanen 
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